



新賀工業股份有限公司 / EPO Industrial Co., Ltd.

505 彰化縣鹿港鎮鹿工路13號 / No. 13 Lugong Rd., Lukang Township, Changhua County, 505 Taiwan
TEL: +886-4-7810989 / FAX: +886-4-7810996 / 統一編號: 25196092
Web: www.epotw.com / E-Mail: info@epotw.com

Prices for 1000D NO-P PVC TARPAULIN Inventory

12~26 ROLLS (45Y/R) less than 1 pallet	27 ROLLS (45Y/R) (1 pallet)	54 ROLLS (45Y/R) (2 pallets)	45 ROLLS UP (45Y/R)
540~1170YDS	1215YDS	2430YDS	2025YDS UP
USD 4.5/Y	USD 3.8/Y	USD 3.5/Y	USD 3.0/Y
The products are for stitching. Not suitable for welding.			

The original price for this product is USD 7.0/Y.

These products are currently on sale, here are the following terms:

1. The products are all approved by brands. Not defective or rejected ones.

If there are any defects, please let us know in advance.

We may ask you to cut and select, send the defectives samples to us and advise the q'ty.

We will issue credits and you may use them to purchase our products at a later time.

If you need a replacement due to defects, you will need to pay a USD250 transporting fee.

If the color you're interested in is out of stock, please select another color.

產品皆為品牌認可，非瑕疵品或客戶退貨。

如果有部份不良，請事先告知。

我們也許會請您挑片處理，寄回不良品並告知數量。

我們會開立CREDIT讓您下次購物抵用。

如果您需要補貨，單次出貨請支付USD 250出口費用。

如果需要補貨顏色已無庫存，您可選擇以其他顏色替代。

2. Please try to select rolls from the the same pallet.

The color/q'ty may not 100% correct, we'll check color/q'ty again before shipment.

由於人力不足，請挑選同一棧板的產品以利作業。

顏色/數量可能不是100%正確，但我們出貨前會再確認顏色/數量。

3. Shipments under USD5,000 will be charged an additional USD250 to cover exporting expenses.

單次出貨低於美金5000時，需加外USD 250/Shipment出口費用。